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Vedoucí kolotoče Dub 24, 2023

Igor Girkin Strelkov kopl do vosího hnízda liberálů v
Praze a v Brně a nazval Čechy za dědičné hnidy! V
posledním příspěvku na Telegramu odkryl tabu české
historie o válečném úsilí Protektorátu a záhadném
překlopení ČSR na stranu vítězných mocností na
samotném konci II. sv. války! Odboj se formoval na
západě v Londýně a na východě v Buzuluku, ale podle
Strelkova až 200 000 Čechů bojovalo na straně
Wehrmachtu a zbrojovky v Protektorátu jely naplno až
do 8. května 1945! Plukovník Girkin odkryl temnou
historii českého národa!
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Ze světa

Igor Girkin Strelkov kopl do vosího hnízda liberálů v Praze a v Brně a nazval Čechy
za dědičné hnidy! V posledním příspěvku na Telegramu odkryl tabu české historie
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o válečném úsilí Protektorátu a záhadném překlopení ČSR na stranu vítězných
mocností na samotném konci II. sv. války! Odboj se formoval na západě v Londýně
a na východě v Buzuluku, ale podle Strelkova až 200 000 Čechů bojovalo na straně
Wehrmachtu a zbrojovky v Protektorátu jely naplno až do 8. května 1945! Plukovník
Girkin odkryl temnou historii českého národa!

Bývalý vůdce doněckých opolčenců a plukovník ruské GRU Igor

Girkin zvaný Strelkov odpálil na svém Telegramu [1] doslova přesně

naváděnou vodíkovou bombu, která dopadla nadvakrát zcela přesně

na dvě místa v ČR, na Prahu a Brno. Girkin se totiž na sociální síti

rozpovídal o českém národu a obecně o Češích a nazval je hnídami.

Terčem jeho kritiky je český charakter úslužnosti a píle sloužit svým

jakýmkoliv pánům a nadřízeným vládcům Čech, kteří zrovna

momentálně českou kotlinu okupují a řídí.

Češi podle Girkina ve své nacifikaci a protiruském narativu pouze

opakují postoje svých dědů a pradědů, když se znovu staví na stranu

nacistických procesů řízení a znovu je v nich indoktrinována nenávist

proti všemu ruskému, přičemž znovu se podílí na válečném úsilí proti

Rusku, aniž by si uvědomovali a reflektovali, že bez Ruska a potažmo

Sovětského svazu by už žádné Česko a ani Slovensko neexistovalo.

Plk. Igor Strelkov Girkin

https://href.li/?https://t.me/strelkovii/4631
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Výroky Girkina vyvolaly v médiích v Praze a v Brně obrovskou

alergickou reakci, protože plukovník jmenoval právě tato dvě města

jako centra protektorátního průmyslu, která se na válečném úsilí III.

Říše podílela naprosto nejvíce. Tyto protiruské procesy v české

společnosti přitom podněcuje pouze menší část české

veřejnosti, obvykle etablovaná z řad pražské havlérky a

brněnského inkubátoru naturalizovaných a do Prahy

přemístěných politiků.

Neoliberální fronta v ČR je definována obrovským pro-americkým

rektálním alpinismem a patologickou rusofobií. Tito neoliberálové

zatahují Českou republiku hlouběji a hlouběji do války na Ukrajině

stejně jako za protektorátu Emanuel Moravec zatahoval Čechy a

Moravu hlouběji a hlouběji do III. Říše a burcoval národ a dělníky k

vyššímu válečnému úsilí pro III. Říši.

Plukovník GRU odkryl temnou historii v dějinách českého národa

Úplně stejně jako dnes Petr Fiala burcuje pro větší a větší pomoc

Ukrajině, zatímco jeho vláda krade důchodcům valorizace, ruší jim

pošty a podle posledních uniklých informací z pondělí prý vláda ruší

pošty přesně z toho důvodu, o kterém jako první informoval právě

Aeronet. Důvodem jsou prý prodeje lukrativních a v centrech měst

umístěných nemovitostí. Ze zisků z prodejů budov chce Fialova vláda

nejen zalátat obrovský deficit ve státním rozpočtu, ale rovněž chce

získat další peníze na nákupy zbraní a munice. Nic se nezměnilo,

mezi Emanuelem Moravcem a Petrem Fialou zase tolik rozdílů

nenajdete. Oba představují zrádce našeho národa a oba dva tvrdili, že

to myslí dobře! Oba dva zatáhli naši zemi do procesu Drang nach

Osten! Pojďme si ocitovat, co přesně řekl Igor Strelkov Girkin:

Pokud jde o Čechy, nic nového: za Velké vlastenecké války byla

Česká republika (především Praha a Brno) “zlatou kovárnou Říše”.

Každý třetí útočný kanón, každý druhý obrněný transportér

wehrmachtu a SS (stejně jako nemálo tanků na začátku války a

mnoho dalších zbraní) – to vše bylo až do konce války řádně

vyrobeno v českých továrnách. Až do 8. května 1945! A pak



4/22

najednou “české povstání” a… Česká republika (neutrpěla téměř

žádné ztráty, kromě fronty, kde bojovalo a sloužilo “na smlouvu”

nebo přímo ve Wehrmachtu asi 200 tisíc Čechů) – “voilá”! – Čechy

mezi “vítěznými zeměmi”. Další přirozená genocida a totální odsun

německé menšiny (v Sudetech – většiny). Zkrátka hnidy… Dědičné

hnidy.

Plukovník Girkin se takto rozčílil kvůli posledním informacím [2] o

tom, že Česko poslalo Ukrajině další tanky T-72M1, které byly ve

skladech českého ministerstva obrany. Ovšem je potřeba si vysvětlit

ten jeho výrok o Češích bojujících pro Wehrmacht. Toto si musíme

vysvětlit. Všeobecně se ví v ČR z učebnic dějepisu, že Češi na

frontě v době Protektorátu nesloužili, protože Hitler prostě

Čechům nevěřil. Tento výklad ale není správný, je dokonce

lehce dezinformační, protože ani jedno z těchto tvrzení není v

podstatě pravdivé. Češi nebojovali na frontě kvůli tomu, že by jim

Wehrmacht nevěřil, ale kvůli rozhodnutí Berlína o zvláštním statusu

Protektorátu Čechy a Morava a jeho funkci uvnitř Říše.

Češi pracovali 6 let na válečném úsilí III. Říše, ale nakonec je spojenci na pokyn Stalina zařadili na

stranu vítězných zemí

V roce 1939 na počátku vypuknutí II.sv. války mělo Československo,

resp. Čechy a Morava, nejrozvinutější zbrojní průmysl ve Střední

Evropě. Československo si vyrábělo samo ve svých zbrojovkách

naprosto všechny zbraně, od pistolí až po vlastní stíhačky a

bombardéry stavěné jednak v licencích, ale i vlastní konstrukce.

Žádná jiná země takový zbrojní průmysl neměla. Vůdce svým

dekretem za dne 16. března 1939 rozhodl o převedení veškerého

českého a moravského průmyslu do režimu “válečného úsilí” v

přípravě na chystanou válku a všichni zaměstnanci měli zůstat

na svých místech a pokračovat ve zbrojní výrobě tam, kde

skončilo zbrojní úsilí 1. Republiky. Německo potřebovalo Čechy

v továrnách a ve výrobě, to byl jejich úkol. Proto nešli na frontu.

https://href.li/?https://topwar.ru/215547-cheshskoe-minoborony-otpravilo-na-ukrainu-partiju-tankov-t-72-snjatyh-s-hranenija-armii.html
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Reinhard Heydrich (3. zprava) na Pražském hradě

O této historické epizodě se mezi českými historiky hovoří jako o

době temna v českých dějinách, protože celý národ se vrhl do zbrojní

výroby na podporu III. Říše. Obrovský český průmysl začal

chrlit děla, tanky, stíhačky, munici, zbraně, prostě úplně

všechno pro Wehrmacht a rovněž jednotky SS. Atentát na

Reinharda Heydricha na jaře roku 1942 přišel na pokyn z Londýna

jako pokus o zoufalé zatažení za záchrannou brzdu, aby Češi nebyli

na konci války vykresleni jako ti, kteří stáli na straně poražené Osy.

V Protektorátu nebyl žádný markantní povstalecký boj, žádné

významné partyzánské skupiny, celý národ byl v klidu a pracoval

usilovně pro Říši. Je třeba si uvědomit, že do Londýna uprchlo jen

doslova a do písmene několik tisíc občanů ČSR a někteří se přidali k

britské armádě, k letectvu, ale to samo o sobě nestačilo na

ospravedlnění existence ČSR po skončení války ve chvíli, kdy celý ten

zbývající národ, který neutekl a zůstal doma, pracoval od 15. března

1939 do 8. května 1945 usilovně na válečném úsilí III. Říše.

Protektorát vděčí Stalinovi a Svobodově armádě v Buzuluku, že země neskončila na straně poraženého

Německa s povinností platit reparace

https://aeronet.news/wp-content/uploads/HeydrichPragueCastle.jpg
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Reálně tak hrozilo, že spojenci přiznají ČSR status poražené

mocnosti, poražené zemi, která stála na straně III. Říše a do

posledního dne války pro Říši usilovně pracovala. ČSR by tak musela

platit strašlivé reparace. Tohle je prostě nejčernější historie českého

národa. Atentát na Heydricha tak měl být důkazem, že Češi

vedou aktivní odboj proti Říši a nebojí se zaútočit ani na 3.

muže III. Říše, kterým byl Reinhard Heydrich hned po Adolfu

Hitlerovi a po Heinrichu Himmlerovi, říšském vůdci SS, ve stranické

hierarchii NSDAP. Jenže ani úspěšný atentát nezaručoval status ČSR

na straně vítězných mocností. Ten zaručilo až zformování

samostatného 1. Československého sboru, který se začal formovat už

v roce 1942 v Buzuluku v Sovětském svazu a veleli mu generálové

Ludvík Svoboda, Jan Kratochvíl, Bohumil Boček a Karel Klapálek.

Fotka z Buzuluku zachycuje nástup vůbec prvních vojáků budoucího 1. ČS

Armádního sboru

Sbor o velikosti armády měl cca. 60 000 mužů a Josif Stalin tento

sbor označil za základ nové armády samostatného Československa

pro jeho osvobození. Atentát na Heydricha nakonec nebyl pro

zachování ČSR potřeba, protože o zařazení Československa

https://aeronet.news/wp-content/uploads/BuzulukVerniZustaneme.jpg
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na stranu vítězných mocností nakonec rozhodla Moskva a

přímo Stalin s odkazem na 1. Československý sbor, který

podle Stalina hrdinně bojoval na Dukle.

Taková je pravá historie nejtemnější doby českého národa, kdy celý

národ, s výjimkou emigrantů v Londýně a v Sovětském svazu,

pracoval 6 let, den co den, na válečném úsilí III. Říše! A tento národ,

který celých 6 let pracoval pro Říši, jako šmahem kouzelného

proutku, ze dne na den, mezi 8. a 9. květnem 1945, přešel ze strany

poraženého nacistického Německa na stranu vítězů a prvním

rozhodnutím bylo… odsunout Němce z Československa!

Během noci se z Moravcova Protektorátu stala země na straně vítězů, přitom skoro čtvrt milionu Čechů

(s německými pasy) bojovalo za Wehrmacht

To bylo v podstatě největší chucpe v historii Českého národa. Včera

jsme pracovali pro Němce a Říši, dnes Němce odsunujeme do

poražené Říše a voláme slávu vítězům, proti kterým jsme 6 let

zbrojili! Češi přitom nedělali nic jiného, než že chtěli tu válku přežít v

klidu, byť s ohnutými zády, zavřenou hubou a poctivou prací pro Říši.

Jenže, nebýt těch pár tisíc exulantů v Londýně a těch pár

desítek tisíc v SSSR, tak Československo by bylo na straně

poraženého Německa! A bylo by tam doopravdy, nejen jako za to,

že jeho fabriky chrlily zbraně pro Wehrmacht, ale i za účast ve válce.

Druhá věc, která se neříká nahlas v ČSR po II. sv. válce je ta

informace o tom, že Češi nesloužili ve Wehrmachtu za II. sv. války.

To není pravda, minimálně ne po stránce občanství. Podle

sovětských poválečných spisů NKVD a podle matrik sloužilo ve

Wehrmachtu přibližně 200 000 Čechů ze smíšených česko-

německých rodin, kteří ovšem po vzniku Protektorátu přijali

německé občanství, ale toho českého se formálně nikdy nevzdali. Ti,

kteří na frontě přežili, byli považováni po válce za Němce a byli z ČSR

odsunuti a nebyli ani obviněni z vlastizrady ČSR, protože německé

občanství jim bylo uznáno a Německo do války mohlo povolat

jakéhokoliv Němce. Proto se nejednalo o vlastizradu. Tak rozhodli

spojenci v Postupimi.
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Obsazovací rozkaz pro obyvatele Protektorátu Čechy a Morava, 15. 3. 1939

https://aeronet.news/wp-content/uploads/Poster_Protektor%C3%A1t_-_Rozkas_pro_obyvatele_1939_01.jpg
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Celé to měnění občanství bylo způsobeno uniklými informacemi za

Protektorátu, které se šířily mezi lidmi o tom, že po válce Němci

odstěhují všechny Čechy za Ural, což mimochodem nakonec nebyla

vůbec žádná fáma, ale po válce odtajněný plán Německa nazvaný

Generalplan Ost. Ten uvažoval o odsunutí všech ne-německých

obyvatel z Evropy. Mnoho Čechů tak ze strachu uzavřelo za

Protektorátu sňatky s německými muži a ženami ze smíšených česko-

německých rodin.

A rovněž se uplatňovalo tzv. rodinné právo, kdy jste mohli požádat o

německé občanství, pokud jste měli v rodině v přímé rodové linii

někoho s německou národností, což bylo za 1. republiky velice běžné.

Jedinou podmínkou vyžadovanou Norimberskými zákony byl test

genetického původu, resp. antropologický test stavby lebky a těla,

kterým se zjišťovaly árijské a židovské znaky. Podle sovětské NKVD

se tak bojů na straně Wehrmachtu nakonec účastnilo téměř čtvrt

milionu Čechů s německou úřední naturalizací. Pouze Češi bez

německého občanství opravdu ve Wehrmachtu sloužit nemohli.

Doba se vrátila, Češi už znovu táhnou do války proti Rusku, české zbraně už jsou zase na frontě proti

Rusům

Igor Strelkov Girkin bohužel nerozvedl tyto historické souvislosti ve

svém příspěvku, takže ten bude vykreslován jako nenávistný a

protičeský, ale pravda je taková, že v jedné věci má děsivou pravdu.

Už zase ta doba je tady zpátky. Češi už zase raději drží hubu

a krok, znovu se rozjíždí válečné úsilí, znovu různí

Moravcové skandují do války proti Rusku, znovu české

zbraně míří na frontu proti Rusům a znovu se šíří v Česku

hysterie a chorobná rusofobie.

Úplně stejně jako za Protektorátu, když Joseph Goebbels varoval

před Sovětským svazem slovy, že uchvátí-li tě, zahyneš! Opět se dá

očekávat, že Česko bude všemožně podporovat válečné úsilí proti

Rusku, až jednoho dne ruská armáda přijede do Prahy a ze dne na

den se to znovu překlopí, najednou zmizí z oken americké a

ukrajinské vlaječky, a objeví se ruské.
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A ještě se tím chlubí…

A lidé budou zase říkat, že my jsme za nic nemohli, ta rusofobie

nebyla naše, to dělali politici, to byli oni, my jsme se jenom snažili

přežít! Chápete? A takhle nás, Čechy, vidí nejen Strelkov, ale

spousta Rusů. A nejen Rusů. Ale i Číňanů, kteří mají s

Čechy také neblahé zkušenosti, zejména s ohledem na

Taiwan. Česko si raději zničí své firmy v Číně, své podnikatele, jen

když pro Američany posílí taiwanskou agendu. Jak se ale dívat na

Rusy, když jejich civilisty tam na Donbasu zabíjí české MLRS

raketomety, české tanky a další české zbraně? Češi znovu rozjeli

válečné úsilí proti Rusku. Historie se vrací. Otázkou teď je, kolik

Čechů půjde bojovat na Ukrajinu do mírových misí EU. Zelenskému

už odtikávají hodiny a brzy požádá o bratrskou pomoc. Poláci na

hranicích jsou připraveni. A na Ukrajinu nevstoupí sami. Budou z

toho chtít udělat unijní mírovou misi. Bude z toho další Drang nach

Osten.

-VK-

Šéfredaktor AE News

S námi čtete, s námi objevujete

https://aeronet.news/wp-content/uploads/StojimeZaUkrajinouFiala.jpg
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Vážení čtenáři Aeronetu, pokud se vám líbí naše investigativní

žurnalistika a komplexní analýzy, které pro Vás už 9. rokem děláme,

pokud se vám líbí naše články, videa, překlady videí a pravidelné

páteční pořady na SVCS, a chcete-li, abychom vám i nadále mohli

přinášet nové informace a politické analýzy a komentáře, přispějte

prosím jakoukoliv sumou v závěru tohoto měsíce na naší obvyklé

darovací stránce zde, ale pouze v případě, že si to můžete dovolit,

tedy podle svých možností. Každý příspěvek má smysl, každý se

počítá, malý i velký. Zatím jsme vysbírali jen cca. 48% z cílové sumy

a do konce měsíce zbývá 5 dní. Přispět můžete bankovním

převodem, PayPalem, kryptoměnami Bitcoin, Bitcoin Cash,

Ethereum a Monero, a poštovní složenkou na účet. Naše práce může

pokračovat jedině s Vaší podporou, jinak to není možné a nemělo by

to ani smysl, protože podpora musí být oboustranná. Náš server je

tu pro vás. Za Vaši podporu a pomoc předem děkujeme!

61

Komentářů k článku

Váš vložený komentář se nemusí zobrazit ihned, je-li zadržen

Akismetem. V takovém případě je diskusní příspěvek odeslán k

ručnímu schválení administrátorem, což může zabrat až 24 hodin.

Neodesílejte příspěvek znovu, neurychlíte tím jeho schválení.

Děkujeme.

 

  Zasílat  

od nových od starých od palců

https://aeronet.news/donate/
https://aeronet.news/donate/
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Ta dvouhlavá orlice v pozadí vypovídá o všem…

Dnes to již nejsou jenom Češi, kteří vynikají v bezcharakternosti, ale

jak dokazují zkušenosti a popisované zážitky poslanců z Evropského

parlamentu, slušnost zřejmě nebude silnou stránkou ani u jiných

národů Evropské unie. „Fanatismus v EP je takový, že si to

nedokážete představit. Ve chvíli, kdy europoslanec neřekne, že Ruská

federace je teroristický stát, tak v chráněné budově EP budete mít

druhý den ráno na dveřích kanceláře fotku hlavy ruského prezidenta

Putina, na něm krvavou ruku a napsáno, cituji: Jste děvka,“ přiblížila

atmosféru v chráněné budově EP viditelně otřesená europoslankyně

Kateřina Konečná s tím, že ten nátlak přichází ze strany lidí, kteří

v tom europarlamentu pracují! „Předsedkyně EP Roberta Metsola to

neřeší, je to neskutečný tlak, a každý další, kdo zvedne ruku pro

cokoliv, co nebude v hlavním mainstreamu, tak má strach z

dehonestace, a to paradoxně uvnitř EP, kde se tvoří dusivá atmosféra

– a já jsem s řadou svých kolegů socialistů mluvila a oni mají dnes

opravdu strach. To nejvíc, co udělají, je to, že se odhlásí z hlasování.

Mají strach hlasovat pro to, že bychom mohli třeba požadovat mír

nebo příměří,“ popisovala Konečná situaci s tím, že EU je podle ní

diskvalifikována a europoslankyni zajímá, zda existuje v dnešním

světě ještě nějaká jiná země, než je Čína, která by mohla být strůjcem

míru.

https://czech.cri.cn/2023/04/24/ARTIkCFZGY3vgpnuMb8dtQKt23

0424.shtml

Girkin ma pravdu ale je to vytrzene z kontextu mnoha souvislosti,

bohuzel.

 
Rozhodne bych cesky narod jako celek za hnidy neoznacoval ani

nepovazoval, Girkinovi ale tento nazor nevycitam, z jeho strany je

https://href.li/?https://czech.cri.cn/2023/04/24/ARTIkCFZGY3vgpnuMb8dtQKt230424.shtml
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opravneny.

Bohuzel kriplovstvi je vzdy tak nejak vice videt.

 
Dalsi veci je i ponekud hlubsi nahled do ceske historie, odkud

prameni koreny poroby a posleze prizpusobeni naroda v zajmu

vlastniho preziti.

 
To proste jednoduche opravdu neni.

 
I kdyz jako cech mam na cechy neprilis pozitivni nazor jako na

narodnostni celek, tak je zcela nepopiratelne, ze tento narod ma

vyjimecne a kvalitni jedince na vsech spolecenskych urovnich.

 
Je tedy s podivem, ze si k vladnuti zvoli naprosto to nejhorsi ze sveho

stredu i kdyz ze je treba podotknouti, ze system voleb je konstruovan

tak, aby se nemyslitelne mohlo stat skutecnosti.

 
fiala a spol nyni bojuji o to, aby nepropadli hrdlem, ja jsem ovsem

pevne presvedcen o tom, ze je ceka opravdu tragicky konec a oni to

jiz zacinaji tusit.

 
Prave proto budou valku na ukrajine podporovat az do jejiho konce,

protoze fialova vlada nyni na ukrajine bojuje jiz za sve vlastni fyzicke

preziti.

 
Oni prece musi vedet, ze pokud se ukrajina zhrouti tak tim padem

konci jejich politicka kariera a potazmo cely zivot, protoze tohle

proste nemuzou s tim priblblym uzmevem na tvari a zlocinem

vlastizrady relane prezit.

 
No a co se tyce naroda ceskeho a konkretne Brna, tak Brno je doslova

lihni fashistu a nacistu, mam to dokonce i ve sve vlastni rodine.

 
Polovina brnenske rodiny se pridala za valky k nemcum protoze mela

vicemene rakouskonemecky puvod a pokrevniho miseni na zaklade

snatku.

 
Druha polovina rodiny se stejnymi koreny se ale k nemcum nepridala

a zustala cechy a to i pres to, ze byli pred valkou i za valky vyzyvani

urady, aby se stali risskymi nemci.

 
Myslim si, ze toto odmitnuti vyzadovalo opravdu znacny kus odvahy.

 
Dedecek tuto vyzvu dvakrat odmitl a pak jak rikala babicka se klepal

celou valku.

 
Ne vsichni nemci byli po valce odsunuti, ti kteri neprijali risske
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obcanstvi a zustali ceskymi vlastenci nemeckeho puvodu coz zni dost

zvlastne, mohli v cechach zustat.

 
Nicmene jejich zivot byl pro ne po valce v cechach opravdu tezky,

protoze vetsinova spolecnost k temto lidem mela tezkou averzi.

 
Jednoduche to nemeli ani ti nemci, kteri byli po valce odsunuti do

trosek adolfovi rise.

Ti byli povazovani v nemecku za menecenne a prezivsi nemci se na

ne povetsinou divali tak, jako se dnes diva cech na urcitou cast

ukrajincu.

 
Tento pohled svym zpusobem pretrvaval v nemcku az do 80 let

minuleho stoleti kdy jeste zilo velke mnozstvi pametniku valky.

 
Mel jsem moznost tyto veci jeste osobne zachytit jako maly kluk v

prostredi ve kterem jsem vyrustal.

 
Ani nemce nejde nahazet do jednoho pytle uplne vsechny.

Bohuzel ale historie nakonec vsechny a vsechno tak nejak semele

dohromady.

Mozna ze jednoho dne arogantni, bezidenticnostni, zakomplexovani

USaci sami poznaji .. Ale v tom momente, obavam se, bude jiz pozde

..

 
https://www.youtube.com/watch?v=Y-ir0NugTHo

 
A toto by si meli uvedomit zradci, o kterych je v clanku rec: ano,

vetsina tzv Cechu … Vcetne “ceske” vlady, byvalych bolsevickych

ksindlu, ci z zidobolsevickych rodin typu Fialy, Pavla, atd., atd.

To rikam z vlastni zkusenosti, jeden idealista, emigrant, nikdy clen

SSM, KSC, ktery poctivou praci stravil v USA 40 let,aby nakonec

dostal USackou odmenu: kudlu do zad ..

 
https://youtu.be/P7UwIv8su74

https://href.li/?https://www.youtube.com/watch?v=Y-ir0NugTHo
https://href.li/?https://youtu.be/P7UwIv8su74
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Ano 70% Čechů v tom jede opět a pokud jde o města tak ta co

připadla k tzv. sudetům byla nejvíce hajlující Opava, Liberec, Jihlava

a Cheb.

 
S ohledem na protektorát, tak samozřejmě největší počty Němců byli

v Brně a Praze.

 
Jinak v dnešní době jsou hajlujícími ti,, Češi, kteří uznávají tak zvané

západní hodnoty, z mého pohledu pseudohodnoty a dekadentní

degenerační s*ačky.

 
Ano Česká kotlina přes 5tikolku fašounů a vlastirádců táhne tuto

zemi do pekla jsa nepoučena z minulosti a pečlivě vybrána

sionchazarskými bankstery a gaunery.

 
Proto těch 30 % je táhnuto hordou vďěčných idiotů a degenerátů do

satanovy řiti pekelné a válečné.

Co na to říci?

Má pravdu!

Rusové na tom mají ale taky svůj podíl, když nás Gorbačov přehodil

západu a Rusové od nás dali ruce pryč, že si tady západ mohl dovolit

udělat převrat.

 
Za rozpad východního bloku nemůžeme my, a kdyby se u nás místo

převratu podařilo soukromé podnikání, jak plánovala strana, tak

jsme se tady dnes mohli mít, kdyby nás západ nerozkradl a nezničil,

jak prasata v žitě.

 
Mohli jsme být druhá Jugoslávie, ale mnohem mocnější.

To si musí Strelkov uvědomit, že na tom mají taky svůj podíl!

Co to ne pravda? Že Gorbačov páchal pro sionistickou mafii a

gojimové netušili, která bije?
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Neplacený obsah na Foreign Affairs !!!

https://en.wikipedia.org/wiki/Foreign_Affairs

 
Foreign Affairs je americký časopis mezinárodních vztahů a

zahraniční politiky USA vydávaný prestižním think tankem Council

on Foreign Relations (Rada pro zahraniční vztahy).

The Free World Must Stay the Course on Ukraine

 
Svobodný svět musí zůstat v kurzu na Ukrajině

 
https://www.foreignaffairs.com/ukraine/free-world-must-stay-

course-ukraine

 
By Petr Fiala, Eduard Heger, and Mateusz Morawiecki

 
April 24, 2023

Není to něco jako veřejné/programové prohlášení tří Chazarských

premiérů ohledně Ukrajiny?!

https://href.li/?https://en.wikipedia.org/wiki/Foreign_Affairs
https://href.li/?https://www.foreignaffairs.com/ukraine/free-world-must-stay-course-ukraine
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Tak proto ti “důchodci musí pryč”, jak řekla před dvěma roky

doktorka Vašáková, nyní ředitelka Motola. Je proto potřeba sehnat

pro všechny vakcínu. Taková schíza je případ pro psychiatra.

 
Důchodci si totiž všechno pamatují, ví moc dobře, jak to bylo tehdy,

https://href.li/?https://i.imgur.com/uxFchHU.png
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když byli mladí, kdo byl ten, komu jejich děti vděčí za to, že se

narodily. Ještě, že byly napsány stovky metráků knih, které popisují

život a dobu a které se nepodaří Fialovi spálit, protože je jich zkrátka

moc.

 
Taky víme, kdo a jak dlouho obýva a vlastní pražské Petschkovo

Versailles, kupodivu na to dnes upozornila MSM.

Říká se tomu vymazat paměť národa a s tím mají spousta zkušeností

v naší minulosti, nejméně od dob husitských.

Girkin se zřejmě pomátl. Prý 200 000 ČECHŮ sloužilo …

 
Jen ocituj spisovatele Grubera: “Hitler zásadně odmítal službu Čechů

v německé armádě, protože podle něj nebyli hodni toho bojovat za

říši. Příslušníci států, které jste jmenoval, pak byli například pod

nadvládou Sovětského svazu, nebo Velké Británie, třeba když se

zakládala indická divize. U nich šlo tedy spíše o tendence se nějak

osvobodit a v nacistickém Německu spatřovali prostředek ke svému

zviditelnění, znárodnění se. V Čechách měli ti, kteří kolaborovali

přímo s nacismem, na konci války snahu vytvořit takzvanou

Dobrovolnickou svatováclavskou rotu, ale těch „dobrovolníků“ se

přihlásilo tak málo, že to nestálo za řeč. ”

 
Vojenská služba u německých ozbrojených sil za druhé světové války

se týkala pouze říšskoněmeckých občanů. A to získal málokdo i z těch

českých kolaborantů. Na rozdíl od jiných národností Češi neměli

jednotku ve wehrmachtu, protože Hitler byl zásadně proti tomu.

Snad měl dokonce prohlásit, že zamezí opakování legionářské

historie. Chtěl prostě držet Čechy co nejdále od fronty, aby nemohli

přebíhat ke spojencům.

https://aeronet.news/author/vedouci-kolotoce/
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To je dezinformace. Hitler neodmítal službu Čechů, to je snaha o

zastření úlohy Protektorátu na válečném úsilí III. Říše.

Je pro historiky lepší říct, že Hitler se Čechů bál, než přiznat pravdu,

že Češi měli za úkol pokračovat ve zbrojení pro Říši stejně, jako

zbrojili za 1. republiky pro vlastní armádu, a proto nešli do války,

protože jejich síla byla potřeba v českých fabrikách a nikoliv v

zákopech na frontě.

Mimochodem, proč by Hitler obsazoval Čechy a Moravu, kdyby se

Čechů bál, že si tím nasadí do Říše blechy a škodnou? Vždyť to zní

absurdně a je přímo z toho jasné, k čemu Hitler potřeboval Čechy. Ne

kvůli získání vojáků na frontu, ale kvůli průmyslu a jeho

kvalifikované pracovní sile.

Aha, proto germáni otálejí s výplatou reparací, protože čekají na

výsledek revizionizmu, před nímž nás varoval prezident Beneš (?).

Německo nemůže Česku vyplácet reparace z principu, protože

Protektorát se podílel na německém válečném úsilí po dobu celých 6

let války.

Tohle zaznívá v Berlíně od politiků již od roku 1990 a nikdo z českých

politiků to raději nechce moc rozmazávat.

Ale asi jsme se podíleli “dobrovolně”, asi jako dnes,…..že?

 
Nejsem rusofob.

 
Rád bych se dožil toho, že se Rus vrátí zpět, protože ty kurvy ze

západu mi nikdy k ničemu dobrému nepomohly a zničily mi život.

 
Narozdíl od Rusa!

https://aeronet.news/author/vedouci-kolotoce/
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Pane VK, bylo to vše pod represivním nátlakem a na výběr bylo pro

většiinu národa pracovat se skřípějícími zuby nebo počítat s

pronásledováním a bojem o přežití pokud se nějakým způsobem

zapojili do odboje.

 
Uvědom te si, že šlo v mnoha případech o životy celých rodin pokud

byl takový odhalen a odchycen.

 
360 000 lidí odvlečeno a zabito Německými fašouny, nácky ale

pravdou je i nevyjímaje kolaboranty,, Českého, původu.

 
Jinak i já jsem rozčarován z postoje tak velkého procenta lidí

ochotného opět pracovat a zřejmě i bojovat za Banderovce a

fašounský zločinecký korporát a to těm vděčným idiotům nedochází,

že si volí dobrovolně sebevraždu nejen sebe ale celého Národa a

konec státnosti.

 
Mír a lásku všem lidem dobré vůle.

 
Kristos Voskres.

Jenže to platilo i během covidu a špejlových testů. To platí i dnes o

podpoře Ukrajiny v médiích. To platí i o svobodě názoru, kdy jsou

lidé vyhazováni z práce a většina lidu přesto mlčí. Ze stejných důvodů

jako za Protektorátu. Lidé drží ústa a krok, ze strachu z režimu. A

spolupracují s režimem. Pekařka v Krnově vyvěsí tabuli, že nepeče z

Ukrajinské mouky a už se proti ní spustila kampaň, že je to

proputinovská ***** … Brzy se budeme ptát ne kam zmizel mlíkař,

ale kam zmizela pekařka?

Opravdu si myslíte, že tyhle věci probíhají pod nátlakem? Ne, to je

prostě součást procesu nacifikace ve společnosti. V české společnosti.

Není pro to omluvy. Je to v národě.

https://aeronet.news/author/vedouci-kolotoce/
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A ochota lidu spolupracovat s režimem, hajlovat pro nácky, buď pro

ty v hnědých košilích, nebo v modrožlutých hadrech, to je pořád

jedno a totéž. Většina lidí dělá, že to nevidí. Mlčí. A když přijde šéf v

práci a řekne lidem, že jdeme vybírat příspěvky na pomoc

Ukrajincům a na jejich válečné úsilí proti Rusům, všichni zaloví v

peněženkách pro desetikorunu. Kdyby nezalovili, měli by obrovský

mega-problém a nálepku proruský šmejd.

Nemyslete si, křivá záda národa nemusí být vždy jen nástrojem pro

přežití. Dříve či později se z toho stane životní styl. Vlastenci to nesmí

tolerovat ani sobě, ani národu.

No to se sice podilel ale predevsim v roli otroka s kverem u hlavy o

cemz svedci napriklad jeden z Hdeidrichovych projevu o reseni ceske

otazky.

 
S takovymto argumentem je ponekud smesne na strane nemecka

operovat.

 
A inac souhlas ve wehrmacthu bojovalo znacne mnozstvi osob

narozenych v cechach ale to by bylo na velice obsahly clanek a tem

lidem se to vycitat neda, jednoduse nemalo z nich semlel osud i

proud historie.

 
Jak rekl kdysi jeden z nich kdyz se ho v jednom davnem dokumentu

ceske telvize reporter ptal na to proc slouzil za vlaky v nemcke

armade. ,, jak si to vubec predstavujete, to se nikdo s nikym nebavil,

bud pudes a nebo rovnou ke zdi ,, .

 
Takze z dnesniho pohledu neco takoveho posuzovat nam vubec

neprislusi, protoze my sami by jsme se v takove situaci s nejvetsi

pravdepodobnosti ve vetsine pripadu nezachovali jinak.

Němci si sami zvolili Hitlera. A nesli následky. Češi si sami zvolili

Fialu. A zkuste hádat, kdo ponese následky…

https://aeronet.news/author/vedouci-kolotoce/
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Lid je strůjcem vlastních vlád a tyranů. A vlastenci musí umět ty

procesy totality a tyranie nejen identifikovat, ale především

detekovat ve svém okolí procesy, které vedou k opakování děsivé

historie. Kam zmizel mlíkař s pekařkou? -Nevyvěsili ukrajinskou

vlaječku 8. května na oslavu osvobození Československa hrdinnou

ukrajinskou armádou…

 

 


